
Minnesanteckningar från Knippla Ö-råds samrådsträff om 
varvsområdet 2023-11-18 i Föreningsgården. 

Närvarande 
Från Styrelsen: Charlo1e Petersen Ayari, Stefan Fransson, Josef Wikeryd, Börje Andersson och Marie 

Brinkhoff 

Från Coop: Roland Karlsson 

Från KIK: Fredrik Lindegren 

Från Knippla Hamnförening: Niklas Toresson 

Från Knippla Företagarförening: Ne1an Aguilar Sedelius 

Ordförande Charlo1e Petersen Ayari öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Det är Ö-rådet som har kallat Sll mötet, man ville informera a1 styrelsen tagit beslut a1 man inte 

ställer sig posiSvt Sll nybyggnaSon av de å1a husen på Fiskargården etapp 3.  

Fråga från Fredrik varför inte styrelsen ställer sig posiSvt Sll de 8 husen på Fiskaregården etapp 3? 

Styrelsen anser a1 det i nuläget inte finns någon bostadskö Sll Knippla, a1 en sådan byggnaSon inte 

gynnar de unga som vill bo kvar på Knippla. Man vill också värna om den natur som finns kvar på ön. 

Vidare anser man a1 det är vikSgt a1 Coop ska få möjlighet a1 göra klart med sin byggnaSon. Niklas 

svarar a1 där har BJC sagt a1 dom inte kommer a1 starta upp innan det är klart med Coop. 

Niklas framförde a1 det är var e1 tungt besked a1 inte Ö-rådet kunde godkänna deras förslag. Dom 

har arbetat länge med det här och vet vad som krävs. Han eZerfrågar e1 tydligare svar från Ö-rådet 

varför man inte ställer sig bakom förslaget. Han undrade också om det är det här som de boende på 

Knippla vill? Charlo1e ställde frågan Sll alla föreningarna på mötet: Vill ni a1 örådet sammankallar Sll 

e1 medlemsmöte angående de 8 husen? Ingen kommentar, svarade samtliga föreningar. 

Stefan ställde frågan om Hamnföreningens förslag gagnar Knippleborna? Det som Hamnföreningen 

vill är a1 utveckla området för Knipplas bästa, Niklas menar också a1 de inte är fastlåsta i si1 förslag 

hur det ska se ut. Det är vikSgt a1 alla kommer fram Sll vad man vill göra med varvsområdet, både Ö-

rådet och Företagarföreningen. 

Ö-rådet vill skissa på e1 alternaSvt förslag som kan presenteras Sdigast i januari 2024. Ö-rådet 

kommer a1 Sllkalla e1 medlemsmöte för a1 höra vad de boende på Knippla vill, när det finns en 

gemensam skiss som de närvarande föreningarna på mötet ställer sig bakom. 

Frågan om mindre arbetsgrupper kom upp igen, om det skulle vara e1 bra sä1 a1 arbeta på. Ö-rådet 

tar upp det vid nästa styrelsemöte 4/12 och återkommer med svar. 

Ne1an framförde e1 önskemål om man kan ha en lugnare arbetstakt med förslagen, det är vikSgt a1 

inte stressa fram förslag som riskerar a1 överklagas, då kan allt falla. 

Charlo1e har inte få1 ritningarna från Kretsloppsenheten, de som skulle visa hur stor yta som behövs 

av varvsområdet för den nya Sppen. Hon hoppas a1 de kommer under november månad. 

Nästa Stormöte bestämdes Sll 2024-01-29 Klockan 18 i Föreningsgården. 
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